
 
 

 
Styremøte Flaskebekk Vel 

 
 
Dato;   02. Desember 2021 
Tidspunkt:  19.00 – 21.00 
Sted:   Hos Torunn og på Teams 
Tilstede:       Fredrik Meltzer 

                            Jan Capjon 
               Christine Holst (teams) 

                            Hanne Amalie Gøytil Lund  
                            Torunn Vigmostad Steinhaug (referent) 
 
Sak 6.1  
Referat fra forrige styremøte 
Referat ble godkjent. 
Fortsatt oppfølging på følgende punkter: 

- Ikke rukket å følge opp Strandpromenadelaget 
- Vi antar at arbeidet som Nesodden Kommune i forhold til søndre del av 

Strandpromenaden er utført.  Venter på skjøte. 
- Nok 150.000 har kommet inn på konto fra Viken Fylkeskommune i forbindelse med 

salg av Heber-tomter. 
- Hurra til Jan for godt arbeid i forbindelse med rekkverk i Jørgen Berners vei. 
- Skilt i Vardeveien er ikke gjort noe med foreløpig. 

 
Sak 6.2 
Områdeplanen  

- Det ble gjennomgått status i arbeidet med områdeplanen. 
o Det var møte 23.11 i Plan- og byggesaksutvalget i Nesodden Kommune.  

Beslutninger som ble tatt der er det flere som går imot det som Flaskebekk 
Vel gikk inn for i sin tid.   

o Kommunestyremøte 15.12 eller 22.12 skal behandle områdeplanene. 
o Styret ønsker å engasjere seg i dette for blant annet å hindre en ytterligere 

forsinkelse av vedtak av områdeplanen her og noe som kunne igjen påvirke 
andre planer i Nesodden Kommune. 

o Styret lager et utkast til redegjørelse som sendes ut til medlemmene i vellet 
for eventuelle kommentarer innen de tidsfrister som er nødvendig for å rekke 
ovennevnte Kommunestyremøte (r). 

 
Sak 6.3 
Covid-19 og arrangementer fremover 

- Lille julaften: Hanne, Christine og Tone (som får med flere) er med i komiteen.  Dette 
planlegges i henhold til gjeldende smittevernregler.  

- Sjøstrand Feel Good har vist interesser for samarbeid.  Det er styret positive til.   
- Flaskebar: Vurderes fortløpende i forhold til Covid-19 



 
 
Sak 6.4 
Helikoptertransport fra Nordre brygge 

- Nordre Brygge blir ofte brukt i forhold til helikoptertransport. I uke-47 var det 
helikoptertransport fra Nordre Brygge som ikke var varslet. 

- Det er problematisk med helikoptertransport da det er knyttet til støy, belastning av 
vei på grunn av store lastebiler, langvarig lagring, søppel og ødeleggelser av blant 
annet gjerder. 

- Etter styremøtet, har Fredrik snakket med virksomhetsleder eiendomi Nesodden 
Kommune, Erik Eidem, angående transport fra Nordre Brygge. Kommunen meddelte 
at de vil slutte å gi tillatelser til dette og finne en annen løsning/plass for dette 
arbeidet. 

 
Sak 6.5 
Tiltak i strandsonen 
På forrige styremøte ble det diskutert flere ideer til hvordan strandområdene kunne gjøres 
mer tilgjengelig for folk.  Styret ved, Jan Capjon og Fredrik Meltzer, har hatt møte med 
Nesodden Kommune. 

-  Jan redegjorde for saken, som er referert i vedlagte notat. 
- Fremdrift: 

o Flaskebekk Vel vil ta opp med kommunen spørsmålet om tilretteleggelse av 
området på søndre strandpromenade når områdeplanen er klar.  
Eiendommen er eid av Nesodden Kommune. 

 
Sak 6.6 
Benker på Strandpromenaden 

- Jan Capjon har innhentet informasjon og priser på ulike løsninger. 
- Tilbud er på 7.000 pr benk + mva 
- Det er ønskelig med 4-6 benker/plasser.  Det undersøkes nå konkret med grunneiere 

om det er mulighet for utplassering.  Avklaring før nyttår. 
 
Sak 6.8 
Rådyr 
Et av medlemmene har tatt kontakt med vellet på grunn av økende antall rådyr i området.  
Flere har fått Borrelia.  Styret tar kontakt med viltnemda på Nesodden for å avklare 
forholdet. 
 
Sak 6.9 
Diverse 

- Bord i badstuen.  Styret avklarer hvor mange bord det faktisk skal være der.  Så 
vurderer vi om vi skal kjøpe inn ekstra bord og at det alltid skal være ETT bord i 
badstuen for å gjøre det hyggelig.  En bedre rapportering på utlån vurderes. 

- Neste styremøte:  27. januar 2022 kl 19.00-21.00. 
 


